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PROTOKÓŁ NR XLI/14                                     

SESJI RADY GMINY KOBIERZYCE 

Z DNIA 17 czerwca 2014 ROKU 

XLI Sesję Rady Gminy otworzył o godz.9.00  przewodniczący Rady Gminy - p. Czesław Czerwiec. 

Przywitał radnych i przybyłych gości.  

Obecni na posiedzeniu byli:  

Radni Gminy Kobierzyce 

Wójt Gminy-Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz /Kancelaria Casus Iuris/ 

Dyrektor GOPS – Teresa Oszczyk 

Grzegorz Maszka- główny specjalista ds. architektury i budownictwa 
 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec stwierdził, iż Rada jest władna do podejmowania 

uchwał. 

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: 

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad? Proszę o wykreślenie w punkcie 13 punktu: „Podjęcie 

uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie gminy Kobierzyce”. Jednocześnie proszę o dopisanie w punktach: 

25. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 10 

czerwca 2014r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce 

Nr XXXVII/552/14 z dnia tycznia 2014r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Rolantowice. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XXXV/522/13 z 

dnia 29 listopada 2013r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Nastrojowej w północno-

zachodniej części wsi Wysoka. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Nastrojowej w północno-

zachodniej części wsi Wysoka. 

 

Kto jest za przyjęciem zaproponowanego przed chwilą porządku obrad? 

Za – jednogłośnie 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i wygląda on następująco: 

 

 



- PROJEKT- 

2 | S t r o n a                                               P R O T O K Ó Ł   X L I  
 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XLI Sesji Rady Gminy Kobierzyce. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Absolutorium dla Wójta Gminy Kobierzyce z wykonania budżetu za 2013 rok. 

6.1.Sprawozdanie Wójta z wykonania budżetu za 2013 r. 

6.2. Przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z realizacji budżetu 

Gminy Kobierzyce za 2013 r. 

6.3. Przedstawienie opinii ze sprawozdania z wykonania budżetu za 2013 rok przez Komisję 

Rewizyjną, oraz opinie stałych komisji Rady Gminy. 

6.4. Przedstawienie opinii ze sprawozdania finansowego za 2013 rok przez Komisję Rewizyjną. 

6.5. Przedstawienie przez Komisję Rewizyjną wniosku w sprawie absolutorium. 

6.6. Przedstawienie Opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

6.7. Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu. 

6.8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013 rok.  

6.9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce z wykonania 

budżetu za 2013 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2014 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony powyżej 3 lat działki nr 158 w Wierzbicach. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ,,Gminnego Programu Osłonowego dla mieszkańców gminy 

Kobierzyce w sprawie przyłączenia do kanalizacji dla rodzin znajdujących się w trudnej sytuacji 

materialnej". 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków dla Rzymsko-Katolickiej Parafii pod 

wezwaniem Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Domasławiu. 

13. Podjecie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIV/290/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 23 

listopada 2012 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na finansowanie wieloletnich zadań inwestycyjnych 

porządkujących gospodarkę wodnościekową w Gminie Kobierzyce w latach 2012 do 2014 roku. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Przystankowej z ul. Rekreacyjną w środkowo-zachodniej 

części wsi Ślęza. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Magnoliowej w północno-wschodniej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Wrocławską a ul. Ogrodową w północno-zachodniej 

części wsi Bielany Wrocławskie. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Robotniczej w południowo-wschodniej części wsi 

Kobierzyce. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-środkowej części wsi Chrzanów. 



- PROJEKT- 

3 | S t r o n a                                               P R O T O K Ó Ł   X L I  
 

19. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w środkowo-wschodniej części obrębu Rolantowice. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XXXV/521/13 z dnia 

29 listopada 2013r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Lipowej w południowej-wschodniej części wsi Wysoka. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Chrzanów. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Damianowice. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Domasław. 

24. Podjęcie uchwały zmieniający uchwałę nr XXXVIII/571/14 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 28 

lutego 2014r. w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Pustków Żurawski. 

25. Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 10 czerwca 

2014r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr 

XXXVII/552/14 z dnia tycznia 2014r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wsi Rolantowice. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XXXV/522/13 z dnia 

29 listopada 2013r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Nastrojowej w północno-zachodniej części wsi Wysoka. 

27. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Nastrojowej w północno-zachodniej części wsi Wysoka. 

28. Interpelacje radnych. 

29. Zapytania radnych i sołtysów. 

30. Wnioski i sprawy różne.  

31. Zakończenie obrad.      

                                                                       

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z XL Sesji Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy ktoś z Państwa ma uwagi do protokołu z 

poprzedniej sesji? 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto jest za przyjęciem protokołu z XL Sesji Rady 

Gminy? 

Za- 13 osób 

1 osoba nie brała udziału w głosowaniu. 

Protokół został przyjęty. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kolejna sesja Rady Gminy Kobierzyce odbędzie 

się 22 sierpnia 2014 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec omówił bieżące sprawy z zakresu działania Rady 

Gminy. 

 

Ad.5. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik odczytał sprawozdanie z bieżącej działalności /załącznik 

nr 1/.  

 

Ad.6.1. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła wykonanie budżetu gminy za 2013 rok. 
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Ad.6.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec przedstawił pozytywną opinię RIO o 

sprawozdaniu z realizacji budżetu Gminy Kobierzyce za 2013 r. 

 

Ad.6.3. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Radna Regulska odczytała opinię Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad.6.6. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

Ad.6.7. 

Brak. 

 

Ad.6.8. 

 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/597/14 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2013 rok. 

 

 

Ad.6.9. 

 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

nr XLI/598/14 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Kobierzyce z wykonania 

budżetu za 2013 r. 

 

Ad.7. 

 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały: To jest kwota zagwarantowana 

w budżecie, zasady będą ustalone odrębną uchwałą. 

Radna Kasprzyk: Zasady przyznawania dotacji zostają takie same? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Tak. Dotacja będzie pomniejszona o stypendia w tych 

klubach, w których stypendia były przyznawane. 

Radny Raś: Czy wiemy ile wynosiły stypendia w GKS-ie i w KPR-ze? 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Tak, stąd ta kwota. Kwota bazowa jest stała. Kwoty 

dotacji są ustalone. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Zmniejszone o stypendia, bilans będzie na zero. 

Stypendia będą tylko nie z klubu, lecz z gminy. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/599/14 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2014 rok. 

 

Ad.8. 

 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Radna Kasprzyk: W WPF-ie jest pozycja – rozbudowa przedszkola w Kobierzycach. A pan wójt 

mówił, że będzie budowane nowe przedszkole. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Powinno być: budowa przedszkola w Kobierzycach. 

Radna Kasprzyk: Kiedy w WPF-ie pojawiła się kwota 4 mln zł na rozbudowę ośrodka zdrowia? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Ja to odnalazłam, przekażę Pani. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

nr XLI/600/14 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

Ad.9. 

 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

nr XLI/601/14 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat. 

Ad.10. 

 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. Przedstawiony projekt uchwały dotyczy 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Kobierzyce umowy użyczenia nieruchomości 
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stanowiącej mienie Gminy Kobierzyce tj. działki nr 158 położonej w miejscowości Wierzbice, na 

której zlokalizowane jest boisko sportowe do piłki nożnej, na czas oznaczony 

powyżej 3 lat z podmiotem, z którym wcześniej taka umowa była zawiera tj. Stowarzyszeniem 

Klubów Sportowych. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radna Regulska: Mam pytanie do pana mecenasa – tak od razu na 10 lat? 

p. Kwaśniewicz: Jest to dopuszczalne, jest to kwestia państwa oceny. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/602/14 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia na czas 

oznaczony powyżej 3 lat działki nr 158 w Wierzbicach. 

Ad.11. 

 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały: Głównym celem budowy kanalizacji jest 

osiągnięcie efektu ekologicznego – czyli im więcej gospodarstw się podłączy, tym efekt ten będzie 

spełniony bardziej. Koszty przyłączenia nie są bardzo duże, jednak w wielu przypadkach, kiedy 

dotyczy to rodzin o niskich dochodach, taki wydatek jest często niemożliwy do poniesienia. Z punktu 

widzenia Gminy jesteśmy bardzo zainteresowani tym, żeby jak najwięcej gospodarstw podłączyło się 

do kanalizacji. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radna Ziomek odczytała wniosek Gminnego Forum Praworządności o rozszerzenie programu do 

150% i do 200% /załącznik nr 2/. 

Radna Kasprzyk: Koszt tylko przyłącza czy z rurowaniem do posesji? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Odcinek sieci jest do granicy działki. 

p.Oszczyk: Zaproponowaliśmy takie rozwiązanie bo w katalogu nie ma dofinansowania do 

kanalizacji. Jeśli podwyższymy kryterium to musimy opracować zasady zwrotu.  

Radna Kasprzyk: Przegłosujmy projekt Wójta a wniosek w sierpniu na komisje do przedyskutowania 

dajmy. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/603/14 w sprawie przyjęcia ,,Gminnego Programu Osłonowego dla mieszkańców gminy 

Kobierzyce w sprawie przyłączenia do kanalizacji dla rodzin znajdujących się w trudnej sytuacji 

materialnej". 

 

 

Ad.12. 

 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/604/14 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków dla Rzymsko-Katolickiej 

Parafii pod wezwaniem Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Domasławiu. 

 

Pół godziny przerwy – Komisja Budżetowa spotkała się w celu zaopiniowania projektu uchwały w 

sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej. 

 

Ad.13. 

 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały: W związku z upadłością firmy wykonującej 

kanalizację przerwano realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej dla 

części południowej Gminy Kobierzyce” (łączna wartość brutto z 22% VAT wykonanych robót 2 370 

168,36 złotych). Dokończenie realizacji inwestycji wraz z robotami dodatkowymi wyniesie brutto z 23 

% VAT kwotę 21 612 418,18 zł. Łączna planowana wartość inwestycji brutto 24 308 477,26 złotych. 

Planowane zakończenie inwestycji w 2015 roku. 

Radna Smaga: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych /wyszedł pan Muraczewski Wiesław/ z 15 członków 

ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

 

nr XLI/605/14 zmieniająca Uchwałę Nr XXIV/290/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 23 

listopada 2012 roku w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej we Wrocławiu na finansowanie wieloletnich zadań 

inwestycyjnych porządkujących gospodarkę wodnościekową w Gminie Kobierzyce w latach 

2012 do 2014 roku. 

 

 

Ad.14. 

 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/606/14 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Przystankowej z ul. Rekreacyjną w środkowo-

zachodniej części wsi Ślęza. 

 

 

Ad.15. 

 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/607/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Magnoliowej w północno-wschodniej części wsi 

Bielany Wrocławskie. 

 

 

Ad.16. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy ktoś pytał co mieszkańcy na to? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Będzie wyłożenie do wglądu to każdy będzie mógł się 

wypowiedzieć. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

12 głosami „za” przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu  podjęła uchwałę  

 

nr XLI/608/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Wrocławską a ul. Ogrodową w północno-

zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

 

Ad.17. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Radna Kasprzyk: Mam wniosek, żeby zapisać o tej szeregówce - tam mieszkańcy złożyli prośbę o 

izolację od drogi krajowej nr 8, wnioskuję żeby o tym ekranie pamiętać. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Zapiszemy sobie, ale chyba szpaler drzew będzie 

bardziej estetyczny. Czekaliśmy z tym na przebudowę skrzyżowania. 
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Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/609/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Robotniczej w południowo-wschodniej części wsi 

Kobierzyce. 

 

Ad.18. 

 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/610/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w północno-środkowej części wsi Chrzanów. 

 

Ad.19. 

 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/611/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w środkowo-wschodniej części obrębu Rolantowice. 

 

 

Ad.20. 

 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy sam właściciel zwrócił się o uchylenie tej 

uchwały? 

p. Maszka: Nie właściciel się nie zwrócił. Jest to moja inicjatywa bo Rada Gminy nie zgodziła się 

przyjąć warunków właściciela. W styczniu było spotkanie z właścicielem i od tamtej pory się nie 

interesował planem. 
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Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Często rozmawiamy z właścicielami przed 

przystąpieniem. Tutaj taka szybka decyzja zapadła. Byłem na tym spotkaniu i właściciel rzeczywiście 

przedstawiał swoje propozycje w planie co nie znaczy, że Rada by nie mogła kontynuować 

przystąpienia do sporządzenia planu tak jak widzi to rada. Komisja na założenia właściciela się nie 

zgodziła. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Właściciel dzwonił i prosił żeby nie uchylać. Przedstawiłem mu 

stanowisko komisji, ponieważ komisja spotkała się ponownie w tej sprawie i decyzją komisji było nie 

kontynuować tego planu jako że tam plan zagospodarowania jest. Wobec tego Grzegorz przygotował 

uchylenie. Dzwonił właściciel, ale nie wiem, jaki ma pomysł, żeby Komisję przekonać. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Widzę dużo nowoczesnych budynków z płaskimi 

dachami i ze stanowiskiem Komisji się nie zgadzam. 

Radny Rytelewski: Skoro wójt Kopeć rozmawiał z panem inwestorem, może ma on nowe pomysły, 

może to rozważymy jeszcze raz? 

Radny Rytelewski: Wnioskuję o zdjęcie tego projektu z porządku obrad. 

 

Głosowanie wniosku: 

Za- 6 osób 

Przeciw – 1 

Wstrzymało się od głosu – 6 

 

Wniosek został przyjęty. Uchwała została wykreślona z porządku obrad. 

 

 

Ad.21. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/612/14 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Chrzanów. 

 

Ad.22. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/613/14 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Damianowice. 

 

Ad.23. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 
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Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/614/14 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Domasław. 

 

Ad.24. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/615/14 zmieniająca uchwałę nr XXXVIII/571/14 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 28 

lutego 2014r. w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Pustków Żurawski. 

 

Ad.25. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/616/14 w sprawie odpowiedzi na skargę Wojewody Dolnośląskiego z dnia 10 czerwca 

2014r. na stwierdzenie nieważności części ustaleń uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr 

XXXVII/552/14 z dnia tycznia 2014r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Rolantowice. 

 

Ad.26. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/617/14 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XXXV/522/13 z dnia 

29 listopada 2013r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Nastrojowej w północno-

zachodniej części wsi Wysoka. 

 

Ad.27. 

p. Maszka omówił projekt uchwały. 

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem uchwały - 

proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XLI/618/14 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Nastrojowej w północno-zachodniej części wsi 

Wysoka. 

 

Ad.28. 

Brak interpelacji. 

 

 

Ad.29. 

Radny Stadnik: 

1. Ulica Tyniecka – czy został rozstrzygnięty przetarg w Starostwie , jeśli nie, to kiedy jest planowane 

rozstrzygnięcie? 

2. Wpłynęło pismo od mieszkańców Księginic – druga część wniosku jest zasadna, brak chodnika w 

kierunku Żórawiny a ruch tam jest bardzo duży. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Przetarg jest w trakcie rozstrzygania. Odnośnie 

wniosków – takich wniosków jest dużo, pomyślimy na etapie budowania świetlicy. 

Radny Stadnik: Nie jest to kwestia tylko połączenia miejscowości, ale dużego ruchu. Jak jadą dwie 

ciężarówki to ludzie uciekają do rowu, bo nie ma gdzie. 

 

Ad.30. 

 

Sekretarz Gminy Maria Wilk: 16 czerwca weszło w życie rozporządzenie w sprawie Karty Dużej 

Rodziny, jest informacja na stronie i w gazecie gminnej będą szczegółowe informacje. Można 

zapoznać się też na stronie rządowej : www.rodzina-gov.pl. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: W obiekcie parafialnym w Kobierzycach wstępnie jest 

możliwość lokalizacji 9 mieszkań. Fundacja „Niepokonani” – podtrzymuje swoją decyzje, podpisuje 

umowę na 3 lata z tą Fundacją. Wystąpiłem do właściciela kolejowego o sprzedaż terenu w 

Kobierzycach na rzecz gminy Kobierzyce. Byłby tam dobry plac targowy. Czekamy na „Żabski staw”, 

na razie cena jest za wysoka. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Wpłynął wniosek od radnej Kasprzyk na 

poprzedniej sesji w sprawie czasu pracy Dyrektora GCKiS w Kobierzycach. Jak pan mecenas słusznie 

napisał - to Wójt jest organem wykonawczym i on decyduje o tym, czy zasadne jest zawrzeć umowę o 

pracę z daną osobą (oczywiście z dopełnieniem warunków poprzedzających zatrudnienie np. konkurs 

na stanowisko) i  określić jej warunki etc. Wójt określa sposób realizowania określonego zadania 

własnego i to on kontroluje i rozlicza kierownika jednostki organizacyjnej z tego, czy ten dobrze 

spełnia powierzone mu zadania. Orzecznictwo wyraźnie wskazuje, że i tak Rada/Komisja nie mogą 
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narzucić wójtowi żadnych wymogów co do tego jak ten układa sobie te relacje. Rada gminy jest 

organem stanowiącym i kontrolnym. Ma zatem prawo kontrolować i oceniać działalność wójta 

(burmistrza, prezydenta miasta), ale nie jest to kompetencja nieograniczona. Ustawodawca określił, że 

funkcja kontrolna dotyczyć będzie wykonywania uchwał organu stanowiącego. Nie ma natomiast 

takiego przepisu, który upoważniałby organ stanowiący gminy do ingerowania w samodzielność 

wykonywania przez wójta przyznanych mu przez ustawodawcę kompetencji (wyrok NSA z 8 grudnia 

1992 r., sygn. akt SA/Wr 1314/92). 

Radna Kasprzyk: Proszę mi przesłać to co pan odczytał. 

Radny Rytelewski: Zgodnie z tym co przeczytał pan przewodniczący – wniosek powinien być 

odrzucony. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Dyrektor Gminnego Centrum Kultury i Sportu to jest 

jedyne stanowisko z nienormowanym czasem pracy. Dla mnie liczy się efekt pracy a nie to czy ktoś 

siedzi 5 czy 8 godzin w pracy. On pracuje w niedziele i święta. Efekt jest najważniejszy a ja ten efekt 

pracy  widzę. 

Radna Kasprzyk: Nie mówię o 8 godzinach tylko o tym, że powinny być zasady. Jak dzwonię to 

panie z GCKiS-u niech nie mówią, że dyrektor jest na spotkaniu w urzędzie czy gdzieś, tylko niech 

mówią, że jest w szkole, bo ja wiem, że on w tej szkole faktycznie jest. 

Głosowanie wniosku: 

Za – 3 osoby 

Przeciw- 7 osób 

Wstrzymało się od głosu – 2 osoby 

Wniosek został odrzucony. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Składam wniosek, żeby pan wójt rozwiązał 

umowę z firmą, która sprząta przystanki, bo się nie wywiązuje. 

Radna Ziomek: Przełóżmy to na sierpień, bo radni muszą się ze sprawą zapoznać. 

Radny Muraczewski Z.: Czy oni wykonują to, co było w specyfikacji? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Nadzorujemy tą umowę, rozumiem, że wniosek pana Czerwca jest 

aktem troski o to co się dzieje. Mamy kontrolne zdjęcia, oceniamy negatywnie pracę tej firmy. Były 2 

razy nałożone kary bo umowa jest wykonywana nienależycie. 

Radna Ziomek: Czyli gmina sobie sama poradzi, więc nie głosujemy tego wniosku. 

Radny Rytelewski: Czy kary umowne nie będą wyższe od tego żeby zawrzeć jeszcze jedną umowę z 

drugą firmą? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Rozdzielić tego nie sposób. Temat się pogłębia. 

p. Kwaśniewicz: To jest chyba raczej apel do pana wójta o rozwiązanie umowy? 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: To jest mój indywidualny wniosek do pana wójta 

bez głosowania.  

Radny Kmiecik: Proszę, żebyście państwo zwrócili uwagę na proceder widziany w Tyńcu Małym 

przez monitoring. Przyjeżdża samochód i do naszych koszy wrzuca śmieci przywiezione. 

Radna Ziomek: Mam wniosek, żeby na cmentarzu w Bielanach postawić pojemnik na szkło 

kolorowe. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Jest dobry moment do analizy naszej umowy śmieciowej. Jeśli macie 

państwo uwagi to proszę zgłaszać. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: To będzie trwało dotąd dopóki nie będziemy 

wiedzieli, kto nie ma złożonej deklaracji a te śmieci są. Czy ja mógłbym wiedzieć,  kto nie ma 

deklaracji? Pan panie wójcie mówi, że nie. To te worki właśnie będą albo u mnie w koszu albo w lesie 

u pana, bo ten kto nie złożył deklaracji musi się śmieci pozbyć. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Mamy 19 200 deklaracji złożonych a mieszkańców jest 17 000. 

Ludzie pilnują swoich śmietników. Firmy są problemem i te śmieci, które nie są objęte systemem 

np.remontowe. Gmina kontroluje zasadność złożonych deklaracji, sprawdzamy to po zużyciu wody. 

Poza tym „ludzka życzliwość” nie śpi i nie pozwoli nam niczego w tym względzie przegapić. 

Radny Kmiecik: W jednym z przystanków jest zbita szyba, tam gdzie była gitara. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: To jest już zgłoszone. 
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Ad.31. 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Zamykam XLI Sesję Rady Gminy. 

Załączniki stanowią integralną część protokołu - liczba załączników: 2. 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20140617 

 

Protokołowała:                                                                                           Przewodniczący Rady Gminy  

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                              Czesław Czerwiec 

 


